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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miniszterelnök úr szerint alkalmas jelölt Horváth 
Gábor a kormánypárt számára Szombathelyen?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

 
 K. Endre ügye ismert az ország és Ön előtt is. A bicskei gyermekotthon volt igazgatóhelyettesét
jogerősen  ítélte  el  a  bíróság,  miután  kiderült,  hogy  segítője  volt  az  intézmény  igazgatója  által
elkövetett  bestiális  tettekben.  Kegyelmi  ügye  után  Novák  Katalin  és  Varga  Judit  is  távozott  a
közéletből,  az  ügyben szintén érintett  Balog Zoltán püspök úr,  pedig lemondott  a  zsinat  elnöki
posztjáról. Ez is jól mutatja, hogy micsoda szenzitív üggyé nőtte ki magát gyermekek sérelmére
elkövetett bűnelkövetés.

Horváth Gábor fideszes szombathelyi önkormányzati képviselő nemrég egy Facebook posztban állt
ki  K.  Endre  mellett.  Nemcsak,  hogy  megosztotta  az  elkövető  önmagát  mosdató  levelét,  de
kommentekben  rendre  a  védelmére  kelt.  Többek  között  azt  írta,  hogy  Magyarországon
jogszolgáltatás van és nem igazságszolgáltatás. Amikor pedig az egyik hozzászóló arról írt, hogy az
egyik bicskei áldozat öngyilkos lett, azt a képviselő egy nevető smileyval értékelte. Miután a sajtó
cikkezni  kezdett  az  ügyről,  a  képviselő  törölte  a  posztját.  Azóta  pedig  nem tisztázta  az  ügyet.
 
 Tisztelettel kérdezem Miniszterelnök urat:

 

1. Mi a véleménye a történtekről?

2. A zéró tolerancia mentén, van-e helye egy ilyen embernek a Fidesz szombathelyi frakciójában?

3. Horváth újraindulását alig több mint egy hete jelentette be a szombathelyi Fidesz. Ezek után



Miniszterelnök úr véleménye szerint alkalmas jelölt Horváth Gábor a kormánypárt számára?

 

Tisztelettel,

Ungár Péter

LMP

Budapest, 2024.02.28.
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